



REFERAT FRA UTVALGSMØTE HÅNDBALL 2024

Dato:	24.04.2024	Sted	Sotra Arena, Kontoret
Fremmøtte	Randi Mjøs Hordnes, Stian Mikkjelborg og Siv Øye Carlsen		
Ikke møtt:			
Meldt forfall:			
SAK NR.	SAK	ANSVARLIG / UTFØRT AV	
1	Godkjenning av innkalling, sakliste og referat Ingen kommentar		
2	Orienterings saker		
2.1	Postbokser Randi har ryddet i postbokser. Aktive postbokser blir fremover: lederhandball@sotrask.no handballskole@sotrask.no Sportsliglederhandball@sotrask.no rekrutteringhandball@sotrask.no Ny epost til Material forvalter handball (Jostein Kleppe): bestillinghandball@sotrask.no	Til info	
2.2	Søknader om gavemidler/ tilskudd I de tilfeller hvor organisasjonsnummer må oppføres, skal det søkes for hele håndballgruppen, og Daglig leder må informeres. Vi i håndballutvalget har søkt på mange ulike sponsor midler på ulike prosjekter, men vet ikke om vi får tildelt dette enda. De fleste tilbakemeldingene kommer i Juni.	Hovedutvalget	
2.3	Sponsor samarbeid Rema 1000 Straume Vi har fått Rema 1000 som sponsor i håndballgruppen.		
2.4	Bruk av kjøregodtgjørelse for Håndball For budsjettåret 2024 er det ikke rom for føring av kjøregodtgjørelse ved kjøring til/fra kamp for håndballens aldersbestemte lag. Det ventes stram økonomi for 2024 og håndball utvalget har valgt å bruke penger på andre plasser. Ved behov for støtte kan det dekkes via "Alle med fondet" til klubben eller via regionens støtteordninger.		
2.5	Håndballskole Vi skal gjennomføre håndballskole med Bergen Håndballklubb i uke 33. Det jobbes også med å gjennomføre håndballskole i uke 26 og 32. Her blir påmeldingsavgiften økt med 50 kr til 1350 kr for 5 dager og 950 for 3 dager.		
3	Økonomi		
3.1	For budsjettåret 2024 ventes det stram økonomi og håndballutvalget har laget et 0 budsjett som det er viktig for alle å forholde seg til. <ul style="list-style-type: none">- Alle utlegg skal forhånds godkjennes- Kjøregodtgjørelse, se sak 2.4 over.- Alle lag skal lage oversikt over drakter på sitt lag. Kun anledning til å kjøpe erstatningsdrakter, ikke fulle draktsett. Bortedrakter dekkes ikke, kun Senior (2 div & 3 div)- Dekking av Cupdeltagelse. Det må innføres begrensning på cupdeltagelse. Max beløp som dekkes fra utvalget er 2000 kr per lag.		

3.2	Stor Plastdugnad i regi av Sotra sportsklubb håndball 9.Juni skal det arrangeres plastryddedag i regi av håndballgruppen. Dette gjøres i samarbeid med Vest Næringsråd og vi håper med dette å etablere nye viktige sponsorer for håndballgruppen. Vi har som mål og engasjere 500 barn mellom 6-19 år.	
3.3	Oppfølging av budsjett og regnskap Q1-rapport foreligger. Litt bedre enn budsjettet, men kjent at det har vært noe mindre inntekter på noen av arrangementene/ aktivitetene enn budsjettet med - så periodiseringen må gjennomgås. Ny sponsor på plass, samt ny dugnadsinntekt - dette vil bli lagt inn i revidert budsjett. Tilbakemelding fra Hovedstyret om at budsjettet må revideres for hele klubben og alle hovedutvalgene også. dette skyldes blant annet økte kostnader til renhold, økte kostnader på arrangement/ messer, økte kostnader til transport, reduserte sponsorinntekter til SSK, manglende finansiering av prosjekter samt økte utgifter til administrasjon. Det må tas en ny gjennomgang av periodiseringen, ny kontroll samt verifisere perioden på det som er lagt inn. Vi tok en foreløpig gjennomgang på det som er kjent pt og har sendt noen spørsmål til Lisbeth. Avventer svar på de samt at det skal innkalles til ledermøte for gjennomgang av den nye informasjonen.	
3.4		
4	Klubbhuset	
4.1	Klubbhuset Her ønsker vi å få ferdigstilt Nivå 1 til sommeren	
5	Klubbdrift	
5.1	Plandisc Ønsker at Marianne Skarholm og Vidar Sæter skal få tilgang til Plandisc og håndballgruppen sin internettside.	
5.2	Ny leverandør av klær og utstyr Torshov Sport Alt av drakter, utstyr og baller skal kjøpes via nettsiden og Torshov.	
6	Sport	
6.1	Sportsplan Nyansatt Sportslig ansvarlig skal revidere denne sammen med utvalg sport. Bør komme innspill fra trenere til revidering. Vi skal til Stord cup neste år, som det står i sportsplanen. Dette vil gjennomføres av arrangement komiteen.	
6.2	Kartleggingssamling m/tanke på bylag Utvalget har ikke sett seg råd til å sponse J/G2009 med tilskudd for å delta her pga stram økonomi.	
6.3	Lisens Alle landsdekkende serier krever trenerlisens. Dette gjelder per dato 2. div. herrer, Bring og Lerøy. I utgangspunktet dekker hovedutvalget 1 trenerlisens per lag.	
6.4	Tilrettelagt lag - ungdom/ voksen Behov for flere trenere - eget budsjett som dekkes av Hovedstyret. Melding sendt til sportslig utvalg som ser om vi har aktuelle trenere som kan bistå gruppen	
6.5	Bortedrakter Håndballutvalget har i budsjett at dame og herrelag får bortedrakter til alle spillerne, Lerøy og Bring får draktsett til laget. Andre lag må benytte vester eller søke midler for å kjøpe bortedrakter til laget. Lerøy og Bring	

	bortedrakter «arves» fra forrige lag. Hvis det ikke meldes på nytt Bring Lerøy lag leveres drakter inn til Materialforvalter.	
6.6	Kampdrakter Alle lag får dekket blå kampdrakt som en del av håndballens budsjett	
6.7	Håndballer Oppstartslag får utlevert assortert ballnett og diverse utstyr. Ved overgang til større baller så må dette skaffes av foreldre eller lag konto. For Bring og Lerøy lag så kan det kjøpes inn én match ball. For senior lag er det egne ordninger.	
6.8	Sportsplan Er under revidering hos sportslig utvalg. Nåværende utgår ved års slutt	
6.9	Temaserien Her betaler lagene selv påmelding til serien og dommerutgifter, og regionen betaler 50% av dommer utgiftene til laget.	
7	Rekruttering	
7.1	Intet nytt	
8	Dommerarbeid	
8.1	Dommerarbeid Har engasjert Espen Nilsen som dommerveileder i klubben. Vi har meldt opp 27 ungdommer til dommer 1 kurs, og skal gjennomføre et DBH i høst. I tillegg oppfordrer vi alle dommer 1 til å melde seg inn i utviklingsgruppe 3-c på spond (AQMTH, gruppelenke). Dette er et nytt tiltak fra regionen og er gratis for alle dommer 1.	
8.2		
9	Frivillighet/Arrangement	
9.1		
9.2	Loddsalg og annet salg Her har vi ikke klart å selge som budsjettert. Men håper å klare å ta det inn med andre arrangement. Ny rutine innført - alle avvik på arrangement (økte/ reduserte inntekter eller kostnader) skal meldes på mail til administrasjonen i SSK v/ Lisbeth	
10	Saker til hovedutvalg	
9.1	Fremover må vi forberede saker til hovedstyret som angår hovedutvalget.	Hoved-utvalget
	Neste planlagte møter Gruppemøte 15.mai. Fokus på økonomi.	